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OSNOVNA ŠOLA DOLENJSKE TOPLICE 

Pionirska cesta 35 

8350 Dolenjske Toplice 

Telefon: 07 38 45 200 

E-naslov: os.dolenjske-toplice@os-dt.si 

 

 

SVET ZAVODA V OSNOVNI ŠOLI  

Številka: 900-1/2021/27 

       

 

ZAPISNIK 
8. sestanka Sveta zavoda dne 27. 2. 2023 ob 17. uri v šolski knjižnici 

 

 

Prisotni: 

Gašper Štih, prof., Vesna Kastelic, mag. prof., Nina Pavlin, prof., Irena Pečnik, Silva Perko, dipl. vzg., 

Bojan Kukman, Eva Čih, Marija Papež, Mateja Šenica, Darinka Nardin 

Ostali prisotni: 

Andreja Koščak, prof., ravnateljica, Zvonka Božič, dipl. ekon., računovodkinja, Franc Vovk, župan 

Opravičeno odsotni: 

Barbara Papež Lavrič, Igor Kovač, prof., predsednik SVIZ 

 

Predsednik Sveta zavoda je pozdravil vse navzoče člane in ugotovil sklepčnost. Na sestanku je bilo 

prisotnih 10 od 11 članov Sveta zavoda. Predstavil je novo članico – Evo Čih (namesto Natalije 

Filipović). Predsednik Sveta zavoda je nadaljeval sestanek in prebral predlagani dnevni red. 

 

Dnevni red: 

1. Obravnava in potrditev zapisnika prejšnje seje. 

2. Nerealizirani sklepi. 

3. Poročanje župana o aktualnih informacijah. 

4. Poročanje ravnateljice o tekočem poslovanju. 

5. Letno poročilo 2022. 

6. Poročilo inventurne komisije, revizijsko poročilo. 

7. Program dela, finančni in kadrovski načrt za leto 2023. 

8. Povečan obseg dela ravnateljice. 

9. Ocena delovne uspešnosti ravnateljice.  

10. Predlogi, pobude in vprašanja članov Sveta zavoda. 

11. Razno. 

 

SKLEP 1/8 

Vsi prisotni člani so z dvigom rok potrdili dnevni red.  

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K točki 1: Obravnava in potrditev zapisnika prejšnje seje  

Pripomb in vprašanj na zapisnik 7. sestanka Sveta zavoda ni bilo.  

 

SKLEP 2/8 

Vsi prisotni člani so z dvigom rok potrdili zapisnik 7. seje Sveta zavoda. 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

K točki 2: Nerealizirani sklepi 

Predsednik Sveta zavoda je povedal, da nerealiziranih sklepov iz 7. seje ni, zato je začel z razpravo o 

naslednji točki in predal besedo županu. 

 

K točki 3: Poročanje župana o aktualnih informacijah 
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Župan je v ospredje postavil vrtec. Povedal je, da gradnja teče po planih. Ukvarjajo se tudi s prostorom 

pred šolo (parkirišča). Po načrtih poteka tudi načrtovanje bodoče obvoznice.  

Pri tej točki je izpostavil cene vrtca. Povedal je, da se bo Občinski svet s cenami srečal še ta mesec. 

Programi otroškega varstva se dražijo (glavna razlog sta povišanje plač in inflacija). Vrtec se je nazadnje 

podražil leto in pol nazaj.  

 

K točki 4: Poročanje ravnateljice o tekočem poslovanju  

Ravnateljica je poročala o nabavi od oktobra 2022 do januarja 2023. Povedala je, da so se kupile igrače 

za dedka Mraza za otroke v vrtcu, opravila se je kompletna sanacija omaric za prvo pomoč in torbic, 

podaljšali so vse članarine, izvedli šole v naravi, predšolske otroke peljali na Cicidneve, po programu 

izvedli lutkovno predstavo, za vse učence organizirali športni dan na Gačah, ogledali so si predstavo v 

Ljubljani, učenci so se udeležili raznih tekmovanj, sodelovali na vseslovenskem šolskem spletnem kvizu 

(Guinessov rekord), skupaj z DPŽ izvedi 3 kuharske delavnice, izvedli tradicionalni slovenski zajtrk, 

prednovoletni bazar, pustni ples, Start up projekt, predavanje za učence »Ne nasilju«, »Ne drogam«, 

predavanje za zaposlene in starše (vse je izvedel Jani Pravdič), redni zdravniški pregledi pred 

zaposlitvijo, zaposleni so prejeli službeno obleko, za zaposlene so izvedli predavanje Zdravka Zupančiča 

iz Šole retorike, zaradi bolniške odsotnosti strokovne delavke v šoli zaposlili študenta ter v vrtcu 

upokojeno sodelavko. Redno so se plačevali tekoči stroški, servisi, podjetje Krka je šoli podarilo 

mikroskop. 

 

Vsi prisotni člani so z dvigom rok potrdili, da so seznanjeni s tekočim poslovanjem ravnateljice. 

 

Župan je ob 17.15 zapustil sestanek. 

 

K točki 5: Letno poročilo 2022  

Ravnateljica je predstavila Letno poročilo za leto 2022. Z dnem 1. 9. 2022 je bilo v OŠ vpisanih 366 

učencev, v vrtec pa 159 otrok. Povedala je, da je v poročilu za Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje 

uporabljen nov naziv ministrstva in s tem tudi nova kratica MVI. 

Ravnateljica je povedala, da se je varčevalo na vseh področjih, 10. 11. 2022 je bil izplačan poračun 

regresa, 29. 11. 2022 pa je občina nakazala sredstva, da so lahko plačevali stroške do konca leta. S 1. 4. 

2023 se bo vsem zaposlenim plača povišala za 1 plačni razred. 

Kar se tiče cene vrtca, je ravnateljica povedala, da je predlog z naše strani za zvišanje vrtca že 

pripravljen. Za zadnje povišanje cen vrtca, je celotni del (7 %) krila občina.  

V letu 2022 so se uresničila vsa večja dela oziroma nabave: prenova sanitarij in športne garderobe na 

PS, dokončanje športne lope, dokup garderobnih omaric na PS, nakup dveh plinskih kotlov in njun 

priklop, nakup klime v igralnici, napeljava kabelske kanalizacije za elektriko, zamenjava svetil v kuhinji 

in napeljava vodovoda v igralnici je financirala Občina Dolenjske Toplice. Dezinfekcijske čistilce so 

kupili iz sredstev za nakup zaščitne opreme, ki jih financira MVI, računalniško opremo in garderobno 

omaro za gledališki kabinet pa iz sredstev projekta Erasmus+.  

Ravnateljica je obrazložila, da so NPZ-ji še vedno pod povprečjem. V tem šolskem letu se zato daje 

večji poudarek na spodbujanje učencev k večji aktivnosti pri pouku. Predmeti, pri katerih se izvaja NPZ, 

pa imajo kontinuirano v pouk vpeljane naloge tipa nacionalnega preverjanja znanja. To s spremljanjem 

pouka (hospitacijami) pregleda tudi ravnateljica šole. Prav tako so se odločili, da se nacionalno 

preverjanje znanja poskusno izvede že v 3. razredu. 

  

Predstavnik ustanovitelja je omenil, da je bilo govora o NPZ-jih že lani. Zanimalo ga je, kaj bi se lahko 

še dodatno storilo za boljše rezultate, še posebej v 6. razredu, saj so povprečne ocene pri učencu 4 ali 5, 

kar je čisto nasprotje z znanjem pri NPZ-jih. Predlagal je več utrjevanja.  

 

Predstavnika ustanovitelja je zanimalo ali je lopa dokončana in ali je zaklenjena. 

Ravnateljica je odgovorila, da del lope, ki je šolski, je dokončan in zaklenjen.  

 

Predstavnika ustanovitelja je zanimalo, zakaj so bili prihodki MVI-ja za 4% nižji. 

Računovodkinja je odgovorila, da zaradi kovidnega dodatka, ki nam je pripadal v zadnjih dveh letih. 
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Predstavnik ustanovitelja je pohvalil učeče učitelje v 6. razredu. Povedal je, da so preverjanja pri 

predmetih na visokem nivoju – veliko je domačih nalog, težka zahtevnost, zato upa na dobre rezultate. 

 

SKLEP 3/8 

Vsi prisotni člani so se seznanili z Letnim poročilom za leto 2022, kar so potrdili z dvigom rok. 

Sklep je soglasno sprejet.  

 

K točki 6: Poročilo inventurne komisije, revizijsko poročilo  

Ravnateljica je predstavila poročilo inventurne komisije. Povedala je, da se počasi prehaja na 

elektronsko inventuro. Kar se tiče revizijskega poročila, je revizor pregledal sprejem otrok v vrtec in 

podal pozitivno mnenje. Opomnil je samo, da je potrebno pri pristojnem CSD preveriti, da starši s prvim 

dnem vstopa otroka v vrtec ne uveljavljajo več starševskega dopusta (vidna mora biti revizijska sled). 

 

SKLEP 4/8 

Vsi prisotni člani so se seznanili s poročilom inventurne komisije in revizijskim poročilom, kar so 

potrdili z dvigom rok.  

Sklep je soglasno sprejet. 

 

K točki 7: Program dela, finančni in kadrovski načrt za leto 2023 

Ravnateljica je na kratko predstavila program dela, finančni in kadrovski načrt za leto 2023. Povedala 

je, da je program dela usmerjen v NPZ. NPZ se izvajajo tudi v 3. razredu.  

Povedala je tudi, da bodo v šolskem letu, ko mineva 50 let od začetka gradnje sedanje stavbe Osnovne 

šole Dolenjske Toplice, izpeljali aktivnosti, ki bodo utrip preteklosti in sedanjosti približali staršem, 

otrokom in občanom. Aktivnosti se izvajajo pri pouku, interesnih dejavnostih, projektih in na sobotni 

šoli. V proces izobraževanja vključujejo sodelovanje z nekdanjimi delavci in učenci šole, ki predstavijo 

svoje spomine in življenjske izkušnje. Aktivnosti se bodo zaključile oktobra 2023, ko bo izpeljana 

prireditev ob 50. obletnici otvoritve šolske zgradbe s spremljajočimi razstavami. 

 

Omenila je tudi projekt Students' act, v katerem sodelujejo aktiv anglistov in glasbenica. Tudi v vrtcu 

strokovne delavke pripravljajo predstavo. Pred šolo se bo izvedel dan smučarskih skokov na mobilni 

skakalnici – Mini Planica. V knjižnici se tudi dogajajo spremembe. Omenila pa je tudi, da se bo 

spremenil prevzem gradiv v učbeniškem skladu. Do sedaj so ga sprejemali učeči učitelji in ga razdelili 

učencem, sedaj pa bodo učenci gradiva prejeli v knjižnici, preko COBISS programa. Povedala je, da je 

bilo pozitivno sprejeto tudi sodelovanje z DPŽ (različne delavnice – peka krofov, potice, izdelava 

testenin). V prihodnjih dveh letih pa bo prioriteta zamenjati prezračevalni sistem v kuhinji. 1. faza se bo 

izvedla v tem poletju, 2. faza pa v naslednjem šolskem letu.  

 

Kar se tiče vrtca, je ravnateljica povedala, da se s 1. marcem uradno začne vpis v vrtec. Omenila je, da 

imajo precej večje število otrok 1. starostne skupine, vrtec pa nima več dodatnih prostorov. Zato bodo 

primorani otroke zavrniti, če ne bodo poiskali ustrezne rešitve. 

 

Predstavnik ustanovitelja je zanimalo, ali je še kdo od zaposlenih z nedokončano stopnjo izobrazbe. 

Ravnateljica je odgovorila, da so v šoli zaposlen nekateri samo s 1. stopnjo izobrazbe.  

 

SKLEP 5/8 

Vsi prisotni člani so z dvigom rok potrdili Program dela, finančni in kadrovski načrt za leto 2023.  

Sklep je soglasno sprejet. 

 

K točki 8: Povečan obseg dela ravnateljice 

Ravnateljica je povedala, da od 1. 2. 2023 opravlja še del nalog pomočnice ravnateljice, ki je odšla na 

drugo delovno mesto. Poleg opravljanja rednih delovnih nalog kot povečan obseg dela opravlja še 

naslednje naloge: 

- nadomeščanje strokovnih delavcev, 

- organizacijska priprava dnevov dejavnosti in drugih dogodkov, 

- vodenje evidence ur iLDN, 
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- vodenje evidence letnega izobraževanja strokovnih delavcev, 

- vodenje pedagoške dokumentacije v celoti. 

 

 O delu plače za plačilo delovne uspešnosti iz naslova povečanega obsega dela za opravljeno delo, ki 

presega pričakovane rezultate in ki lahko znaša največ 20 % osnovne plače javnega uslužbenca, mora 

odločiti Svet zavoda s sklepom. 

 

SKLEP 6/8 

Vsi prisotni člani se strinjajo in potrjujejo z odločitvijo delovne uspešnosti ravnateljice iz naslova 

povečanega obsega dela. Sklep je soglasno sprejet.  

 

 

Računovodkinja je ob 18.03 zapustila sestanek. 

 

K točki 9: Ocena delovne uspešnosti ravnateljice 

Predsednik Sveta zavoda je prosil ravnateljico, da pri tej točki za kratek čas zapusti sejo. Preden pa jo 

zapusti, zaprosi še za govor.   

 

Ravnateljica je povedala, da so omogočili vse nadstandardne dejavnosti, šole v naravi, izvajanje 

projektov, prijavili so se na veliko tečajev. Uspešnost se lahko meri po zadovoljstvu otrok in zaposlenih. 

Vse dejavnosti so se uspešno realizirale, tudi prednostne naloge. Povedala je, da se veliko sodeluje s 

TIC Dolenjske Toplice, DPŽ in občinskim glasilom. Omogočili so tudi ogled svetovnega prvenstva 

(nagradne karte), učenci bodo obiskali Planet TV. Omenila je tudi, da se povezava vrtca in šole že 

izboljšuje, v bodoče se bo poiskal tudi skupen projekt.  

 

Snemanje sestanka se je prekinilo z odhodom ravnateljice ob 18.09. 

 

Predsednik Sveta zavoda prebere okrožnico o Redni delovni uspešnosti ravnateljev za leto 2022: 

 

»V skladu z veljavno zakonodajo direktorjem/ravnateljem (v nadaljevanju: ravnateljem) pripada del 

plače za redno delovno uspešnost za obdobje za leto 2022, ki se bo izplačal v letu 2023, na podlagi 

poslovnega poročila za leto 2022 in po izvedenem postopku ugotavljanja redne delovne uspešnosti 

ravnateljev za leto 2022 v skladu s Pravilnikom o merilih za ugotavljanje delovne uspešnosti direktorjev 

s področja šolstva (Uradni list RS, št. 81/06, 22/08, 39/08 – popr., 104/09, 4/10, 6/12 in 28/21, v 

nadaljnjem besedilu: Pravilnik). 

 

Postopek ugotavljanja delovne uspešnosti ravnateljev za leto 2022 se izvede na enak način kot v 

preteklem letu. Sredstva za delovno uspešnost ravnateljev se izračunavajo in izkazujejo ločeno od 

sredstev za redno delovno uspešnost javnih uslužbencev in iz drugih plačnih skupin. Za ravnatelje se 

nameni najmanj 2 % letnih sredstev za osnovne plače ravnateljev, oziroma če so za to izpolnjeni vsi 

pogoji, do največ 5 % letnih sredstev za osnovne plače ravnateljev. 

 

V skladu s tretjim odstavkom 22. a člena ZSPJS višino dela plače za redno delovno uspešnost direktorjev 

določi organ, pristojen za njihovo imenovanje. Svet zavoda odloči, koliko odstotkov osnovne plače 

ravnateljev v letu 2022 se nameni za njihovo delovno uspešnost. Ministrstvo bo zavodom zagotovilo 

sredstva za izplačilo delovne uspešnosti ravnateljev v skladu z odločitvijo Sveta zavoda. 

 

Glede na to, da so bile okoliščine, v katerih so delovali vzgojno-izobraževalni zavodi v letu 2022, zelo 

zahtevne in je bilo poslovanje zavodov oziroma izvajanje vzgojno-izobraževalnih programov v 

ocenjevalnem obdobju oteženo, kar je od ravnateljev terjalo veliko dodatnih naporov, Ministrstvo za 

vzgojo in izobraževanje Svetom zavodov priporoča, da za redno delovno uspešnost ravnatelja namenijo 

5% letne mase osnovne plače ravnatelja.« 
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Ministrstvo za vzgojo in izobraževanje Svetom zavodov priporoča, da za redno delovno uspešnost 

ravnatelja namenijo 5 % letne mase osnovne plače ravnatelja.  

Vsi prisotni člani se strinjajo, da se ravnateljici za redno delovno uspešnost nameni 5 %. 

 

Oceno delovne uspešnosti se poda na obrazcu za ugotavljanje delovne uspešnosti ravnatelja. Člani so 

izvedli ocenitve glede na postavke iz obrazca: 

 

Delovna uspešnost: 

1. realizacija obsega programa: 25 od 25 %,   

2. kakovost izvedbe programa: 35 od 35 %, 

3. razvojna naravnanost zavoda: 32 od 35 %, 

4. zagotavljanje materialnih pogojev: 5 od 5 %. 

 

Ravnateljica je v ocenjevalnem obdobju od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2022 dosegla 97 %. Vsi prisotni 

člani se strinjajo. 

 

Ravnateljica se vrne ob 18.33, sestanek se zopet snema. 

 

Po opravljeni razpravi se je ravnateljica vrnila na sejo, kjer je predsednik Sveta zavoda predstavil 

rezultate. Svet zavoda je ocenil delovno uspešnost ravnateljice Andreje Koščak, prof., s 5 %. Za obdobje 

v letu 2022 se ji torej nameni 5 % njene osnovne plače. 

 

Ocena delovne uspešnosti je podana na obrazcu za ugotavljanje delovne uspešnosti ravnatelja in je 

priloga tega zapisnika. 

 

SKLEP 7/8 

Vsi prisotni člani so z dvigom rok sprejeli ugotovitveni sklep: 

 

1. Ravnateljica je v ocenjevalnem obdobju od 1. 1. 2022 do 31. 12. 2022 dosegla 97 % vrednosti 

meril za ugotavljanje dela plače za redno delovno uspešnost.  

Sklep je sprejet. 

 

2. Ravnateljici se za delovno uspešnost za leto 2022 nameni 5 % njene osnovne plače.  

Sklep je soglasno sprejet. 

 

 

K točki 10: Predlogi, pobude in vprašanja članov Sveta zavoda 

Predlogov, pobud in vprašanj ni bilo. 

 

K točki 11: Razno 

Ker ni bilo več vprašanj, je predsednik Sveta zavoda 8. sestanek zaključil ob 18.44. 

 

 

Zapisala:      Predsednik Sveta zavoda: 

Suzana Turk, tajnica VIZ    Gašper Štih, prof. 


